
NOTATKA
z posiedzenia Komisji Nauki, Edukacji i Sportu

Data posiedzenia: 7 kwietnia 2009 r.

Nr posiedzenia: 40

Posiedzeniu przewodniczył: senator Kazimierz Wiatr – przewodniczący komisji.

Porządek posiedzenia: 1. Rozpatrzenie ustawy o zmianie ustawy o zmianie ustawy o ustanowieniu
programu wieloletniego „Budowa Kampusu 600-lecia Odnowienia
Uniwersytetu Jagiellońskiego” (druk senacki nr 527 , druki sejmowe nr1688,1744
i 1744A ).

W posiedzeniu uczestniczyli: − senatorowie członkowie komisji: Ryszard Knosala, Sławomir Kowalski,
Waldemar Kraska, Adam Massalski, Antoni Piechniczek, Tadeusz Skorupa,
Zbigniew Szaleniec, Andrzej Szewiński, Piotr Wach i Kazimierz Wiatr.

− zaproszeni goście:
− Ministerstwo Nauki i Szkolnictwa Wyższego:

− podsekretarz stanu Witold Jurek,
− dyrektor Departamentu Finansowania Szkolnictwa Wyższego Michalina

Wójcik,
− zastępca  dyrektora  Departamentu Finansowania Szkolnictwa Wyższego

Ewa Cyrańska-Pietrzak
− Uniwersytet Jagielloński:

− prorektor prof. dr hab. Piotr Tworzewski,

− przedstawiciel Biura Legislacyjnego w Kancelarii Senatu:  Jakub Zabielski,

Przebieg posiedzenia:
Ad. 1 Ustawę przedstawił podsekretarz stanu w Ministerstwie Nauki i Szkolnictwa Wyższego Witold

Jurek. Prorektor Piotr Tworzowski uszczegółowił informację o budowanym kampusie.
Poinformował m.in. że wydziały matematyczno przyrodniczych przenoszone do kampusu
uwalniają obiekty śródmieścia Krakowa dla wydziałów humanistycznych. W budowie kampusu
partycypują fundusze UE (ponad 1000 mln. zł),  firmy (np. Motorola, Ericpol, Grupa ONET PL
S.A.) a także konsorcjum 32 uczelni polskich budujących synchrotron (ok.. 1000 mln.). Znaczącą
częścią tegoż kampusu jest park technologiczny LifeScience. Zwiększenie środków na realizacje
tych zadań  pozwoli uruchomić kolejne środki UE i innych podmiotów prywatnych.
Przedstawiciel Biura Legislacyjnego nie miał uwag o charakterze legislacyjnym.
Senatorowie zgłosili szereg pytań do przedstawiciela rządu dotyczących m.in. skutków zwiększenia
nakładów na program budowy kampusu dla budżetu ministerstwa w części środków
inwestycyjnych.
Podsekretarz stanu w MNiSzW oraz prorektor UJ odpowiadali na pytania senatorów.
Senator Kazimierz Wiatr zgłosił wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek, podkreślając rolę UJ
w kulturze polskiej.
Komisja przyjęła przedstawiony wniosek (7 głosów za, 1 przeciw, przy braku głosów
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wstrzymujących się).
Na sprawozdawcę komisji na posiedzenie Senatu wybrano senatora Kazimierza Wiatra.

Konkluzja: Komisja wnosi o przyjęcie ustawy bez poprawek.

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową.

Sporządzono w Biurze Prac Senackich


